
Title (en)
Plastic key holder and hanging device for same.

Title (de)
Schlüsselanhänger aus Kunststoff und dazu konzipierte Schlüsselleiste.

Title (fr)
Porte-clefs en matière plastique et dispositif d'accrochage correspondant.

Publication
EP 0508948 A1 19921014 (DE)

Application
EP 92810199 A 19920319

Priority
CH 109191 A 19910412

Abstract (en)
Two plates (6, 7) which are connected to one another pivotably via a film hinge (9), together form a label receiving part (1) in which a label (5) is
placed. A tab (3) is moulded integrally onto the lower end of one of the two plates (7). Said tab has a hook (12) which can be folded over a wall (16)
running perpendicular to the surface of the inside of the plate (7) and around a through-hole (2). When the label plate (5) has been inserted and
the hook (12) of the tab (3) has been folded over the said peripheral wall (16), a key (4) having been fitted onto said hook, the two plates (6, 7) are
folded together. <IMAGE>

Abstract (de)
Zwei über ein Filmschanier (9) miteinander, schwenkbar verbundenen Plättchen (6,7) bilden zusammen einen Beschriftungsschildaufnahmeteil (1),
in dem ein Beschriftungsschildchen (5) Platz findet. Am unteren Ende einer der beiden Plättchen (7) ist einstückig daran eine Lasche (3) angeformt.
Diese hat einen Haken (12), der über eine sekrecht zur Oberfläche der Innenseite des Plättchen (7), um ein Durchgangsloch (2) laufenden Wand
(16) stülpbar ist. Ist das Beschriftungsplättchen (5) eingelegt und der Haken (12) der Lasche (3), auf den ein Schlüssel (4) aufgeschoben ist, über
die genannte umlaufenden Wand (16) gestülpt, so klappt man beide Plättchen (6,7) zusammen. <IMAGE>
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